To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDANIAN DUTY FREE SHOPS Date: 04-04-2023 10:28:23 AM Subject: Dividend announcement	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الاسواق الحرة الاردنية التاريخ: 04-40-2023 AM 10:28:23 الموضوع: اعلان توزيع ارباح
""Greetings and after Please be kindly informed that it has been decided to distribute dividends to the shareholders of the Jordanian Duty Free Shops Company for the year 2022 to the owner of the share on the date of the Ordinary General Assembly meeting corresponding to (13/30/2023) as of Thursday morning corresponding to 06/04/2023	تحيه طيبة وبعد،،، يرجى التكرم بالعلم بانه قد تقرر توزيع ارباح على السادة مساهمي شركة الاسواق الحرة الاردنية عن عام 2022 لمالك السهم بتاريخ اجتماع الهيئة العامة العادي الموافق (3/13 0 /2023) اعتباراً من صباح يوم الخميس الموافق (40/06/ 2023)).
03-04-2023	03-04-2023
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Adel farraj	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Adel farraj